
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 20.6.2024 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, Mgr. Meitnerová Iva, 
Mgr. Kubánková Olga, Mgr. Bernt Karel, Bc. Müllerová Petra, DiS. Viertlerová Helena, Bečvář Michal, 
Mgr. Marková Jitka 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Výsledky vzdělávání 
2. Spolupráce rodičů a školy 
3. Rozpočet na rok 2024 
4. Připomínky k provozu školy 

 
 

Průběh: 

Ad 1) Ředitel školy seznámil přítomné s výsledky přijímacího řízení. Na základní škole budou otevřeny 2 třídy 
po 27 žácích, zároveň budou otevřeny nové přípravky. Na gymnáziu bude otevřena jedna třída s 20 studenty. 

Úspěšnost dětí po 9. ročníku je velká, 7 žáků se nedostalo nebo ani nešlo na střední školu. 

Ad 2) Spolupráce s rodiči je hodnocena jako výborná. 

Ad 3) Přítomni byli seznámeni s rozpočtem na rok 2024, ten již však byl uzavřen a nebyla možná žádná 
připomínka. 

Ad 4) Ředitel školy seznámil přítomné s následujícími body: 

• Bude podepsána smlouva s PF UJEP a škola se stane fakultní školou, 
• Došlo ke změně parametrů třídy (výška, osvětlení, nemusí být k dispozici tekoucí voda …) 
• Město získalo prostředky na renovaci školních jídelen 
• Požadavky školy na Město Jirkov 

o Navýšení limitu oprav 
o Požadavky na vytvoření projektu rekonstrukce fasády budovy gymnázia 

 

V Jirkově dne 20.6.2024 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


